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(KR)OMDENKEN? 
 
Als raadslid ben je gewend om voorstellen te le-
zen die niet altijd eenvoudig zijn, maar soms is 
het raadswerk zelfs best moeilijk. Neem het 
raadsvoorstel ‘Aanwijzen van gevallen waarin een 
verklaring van geen bedenkingen niet vereist is’ 
waarin de volgende volzin staat; ‘de bijgevoegde 
lijst van categoriee n aan te wijzen als gevallen 
waarvoor voor het verlenen van een omgevings-
vergunning bij strijdigheid met het bestemmings-
plan of de beheersverordening geen ‘verklaring 
van geen bedenkingen’ is vereist’.  
 
Om omgevingsvergunningen snel te kunnen ver-
lenen is het mogelijk dat de raad zijn beslissings-
bevoegdheid in bepaalde gevallen delegeert aan 
het college. De raad moet daarvoor een verklaring 
van geen bedenkingen afgeven waarin wordt be-
paald voor welke categoriee n het college precies 
bevoegd is. De eerder vastgestelde verklaring van 
geen bedenkingen voldeed echter niet aan een 
recente uitspraak van de Raad van State. Daarom 
was dit vervangende voorstel noodzakelijk. 
 
GroenLinks wil dat de raad altijd aan de voorkant 
wordt betrokken bij voor hen relevante plannen. 
We vonden de lange lijst met onderwerpen bij het 
raadsvoorstel te onduidelijk en te weinig waar-

borg bieden voor de inbreng van de raad. Op ons 
verzoek komt er een nadere uitwerking van het 
voorstel die er op gericht is dat de raad voldoende 
positie krijgt bij alle relevante plannen.   
 

LOCATIE ZIEKENHUIS; GEMISTE KANS! 
 
Tijdens de raadsvergadering van 21 september 
heeft de meerderheid van de gemeenteraad inge-
stemd met het bestemmingsplan voor de bouw 
van een ziekenhuis aan de A18.  Door dit besluit 
komt er een ziekenhuis; dat alleen goed ontsloten 
is met de auto. In agrarisch cultuurlandschap. Op 
de plaats van een unieke monumentale boerderij. 
Midden in een Groen Ontwikkelingsgebied. In het 
potentieel waterbergingsgebied van de Oude IJs-
sel en Rijn. Op een locatie met veel herrie en een 
matige luchtkwaliteit. Waardoor ook andere zorg-
functies vanuit de bestaande stad naar een eiland 
in het buitengebied verplaatsen.  

 
Door in te stemmen met het bestemmingsplan 
heeft de raad aangeven dat; er geen geschikte 
locatie binnen de bestaande stad aanwezig is. 
Het Wedeoterrein niet geschikt is of niet ge-
schikte te maken is voor de bouw van een zie-
kenhuis. Een ziekenhuis van een kleine 2 hectare 
niet past op een locatie van ruim 4 hectare. Het 
niet van belang is dat een ziekenhuis goed ont-
sloten is met het openbaar vervoer. Mensen zon-
der auto het maar anders moeten oplossen. Als 
de raad zegt dat een ziekenhuis in het buitenge-
bied kan, dan zeggen ze daarmee ook dat bou-
wen van andere stedelijke functies best buiten 
de stad kan. 
 
De reactie op al onze argumenten om tegen het 
voorstel te stemmen bleef steken op een betere 
bereikbaarheid bij levensbedreigende situaties. 
Een zwak argument, als je van de ene kant eer-
der bent dan ben je vanuit de andere kant later.  
Omdat het onze fractie de afgelopen tijd niet is 
gelukt om binnen de raad een inhoudelijk debat 
over de locatiekeuze van het ziekenhuis te voe-
ren, hebben we om een hoofdelijke stemming 
gevraagd. Met op zich geen verrassend, maar 
toch een zeer teleurstellend resultaat. 
 
GroenLinks is wel tevreden met de grote betrok-
kenheid van veel inwoners en organisaties die 
het goed voor hebben met Doetinchem. Voor 
velen van hen is het nog niet afgelopen. Zij zullen 
het besluit van de gemeenteraad vo o r het zie-
kenhuis aan de A18 tot aan de Raad van State 
aanvechten. Dat doen ze niet omdat ze het leuk 
vinden, maar omdat ze er net als ons van over-
tuigd zijn dat hiermee een planologische blunder 
wordt begaan en een enorme kans wordt gemist.  
 
VERVOLGSTAPPEN CULTUURBEDRIJF 
  
In 2015 hebben de drie grote culturele organisa-
ties (Amphion, Gruitpoort en Muziekschool) een 
plan aan de gemeenteraad gepresenteerd. De 
opzet van dat plan was om samen e e n cultuurbe-
drijf te vormen waarbij de gemeente de culturele 
basisvoorzieningen structureel financiert. De 
extra activiteiten zouden zichzelf terug kunnen 
verdienen en eerder vastgestelde bezuinigingen 
niet ten laste van de activiteiten hoeven te ko-
men. De drie organisaties vroegen ruimte aan de 
raad om dit zelf te mogen regelen.  
 



 
Eind 2016 bleek dat ze er  samen niet uit kwamen. 
Inhoudelijk wilde men nog steeds, maar de weg er 
naar toe vond men te lastig. De gemeenteraad nam 
daarop de regie terug en gaf het college de op-
dracht om vervolgstappen voor een cultuurbedrijf 
uit te werken. In juni lag het voorstel hierover 
voor aan de raad. 
 
GroenLinks staat achter de hoofdlijn van het voor-
stel; de samenwerking zal kunnen leiden tot een 
versterking van het culturele aanbod in Doetin-
chem. Dat aanbod moet wat ons betreft altijd 
voorop staan, niet de gebouwen of de organisaties 
zelf. We konden ons echter niet vinden in het rap-
port dat ten grondslag lag aan het raadsvoorstel. 
Dat rapport gaf een sterke voorkeur aan maximale 
flexibilisering. De overgang naar e e n cultuurbe-
drijf zou dan leiden tot massaal ontslag voor met 
name medewerkers van de muziekschool. We von-
den dat het raadsvoorstel daar onvoldoende af-
stand van nam. We hebben het college gevraagd 
helderheid te geven. We zijn voorstander van een 
flexibel aanbod, met een beperkte flexibele schil, 
maar niet van maximale flexibilisering. Het college 
heeft die helderheid gegeven. Ontslagen zullen 
niet altijd te vermijden zijn, maar in de meeste ge-
vallen zullen werknemers hun werkzaamheden 
kunnen continueren en wordt hen een vast con-
tract aangeboden.  
 
GroenLinks betreurt dat het getreuzel van de ma-
nagers er toe heeft geleid dat er geen andere op-
lossing meer overbleef dan door te pakken. De 
consequenties voor een aantal  medewerkers van 
de muziekschool zijn daardoor fors. We hebben 
het college meegegeven dat we verwachten dat 
hiermee goed rekening wordt gehouden in het nog 
op te stellen sociale plan. 
 
DUURZAAMHEIDSLENING NON-
PROFITORGANISATIES 
 
Naast inwoners kunnen nu ook non-Profitorgani-
saties binnen onze gemeente gebruik maken van 
een duurzaamheidslening. Met deze lening wordt 
het voor non-profitorganisaties aantrekkelijker 
om duurzaam te investeren in hun accommodatie. 
Deze duurzame investeringen zullen bijdragen aan 
de energieneutraliteitsopgave en bijdragen aan 
een lastenverlichting voor deze organisaties. Uit 
ervaring met de subsidie Achterhoek Bespaart en 
de duurzaamheidslening voor particulieren blijkt 
dat veel lokale bedrijven worden ingeschakeld bij 
de uitvoering van de maatregelen. De verwachting 
is dan ook dat de duurzaamheidslening de lokale 
en regionale werkgelegenheid zal bevorderen. 
GroenLinks hoopt dan ook dat net als de inwoners 
ook veel non-profitorganisaties van de duurzaam-
heidslening gebruik zullen maken.  

 
ROUTEKAART ENERGIETRANSITIEOP-
GAVE 2030 
 
Op 18 februari 2016 is door middel van het Koers-
document Doetinchem Natuurlijk Duurzaam door 
de gemeenteraad vastgesteld dat we  in 2030 een 
energieneutrale gemeente willen zijn. Het college 
heeft toegezegd om met de raad in gesprek te gaan 
over de opgave van duurzame energieopwekking 
die nodig is om deze doelstelling te halen. Daartoe 
is op 15 december 2016 een opinie rend traject ge-
start rond de opgave van grootschalige duurzame 
energieopwekking. Parallel aan dit traject liep een 
energiedialoog met inwoners en bedrijven over de 
energietransitie opgave.  
 
De resultaten van dit opinie rend traject en de 
energiedialoog zijn verwerkt in een routekaart. 
Deze routekaart brengt focus aan in onze inzet op 
de opgave van energiebesparing en duurzame 
energieopwekking binnen de gemeente Doetin-
chem.  Om de gewenste energietransitie te realise-
ren, moeten vormen van energieopwekking, opslag 
en transport worden ingepast in de nabijheid van 
bestaand bebouwd gebied. Verschillende belangen 
van overheden, inwoners en bedrijven komen daar 
samen. De routekaart biedt voor alle betrokkenen 
heldere handvatten om de opgave verder vorm te 
geven. 
 
Het voorstel was een hamerstuk. In een stemver-

klaring heeft onze fractie aangegeven dat we erg 
tevreden zijn met de ambitieuze opgave in het voor-
stel. We vragen ons wel af of dit met de huidige fte’s 
en middelen van de gemeente te realiseren zal zijn. 
We gaan er vanuit dat het college dit serieus oppakt. 
Mocht dat niet het geval zijn, dan zal de fractie het in 
de gemeenteraad agenderen. 
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